



MANHATTAN single panel
in 16 RAL / 9003 Pure White coating

MANHATTAN

LUXONOV

“Intellectual rigor devoted to design perfection, practicality as much as aesthetism”

“Une ligne qui joue la parfaite rigueur au carré, du design fonctionnel autant qu'esthétique”

Pure modern design with excellent functionality _ LUXONOV collection has already imposed itself as a reference in high end and tailored interiors.

The simple apparel beautifies everyday life with its precious appearance, outstanding quality and subtle harmony with other interior design elements.

Modernité et parfaite fonctionnalité _ les collections LUXONOVs'imposent comme référence dans les projets d'intérieur les plus sophistiqués.

Une apparente simplicité qui magnifie le quotidien en mêlant préciosité, qualité incontestable et harmonie subtile avec l'ensemble des autres éléments du décor.



FIVE FORMATS VERTICAL & HORIZONTAL

Sizes of panel:

Simple 85 x 85 mm
 Double 85 x 156 mm
 Triple 85 x 227 mm
 Quad 85 x 298 mm
 Quintuple 85 x 369 mm

Vertical or horizontal use

Dimensions de platine :

Simple 85 x 85 mm
 Double 85 x 156 mm
 Triple 85 x 227 mm
 Quadruple 85 x 298 mm
 Quintuple 85 x 369 mm

Montage vertical ou horizontal

INFINITE CUSTOMIZATION OF COATINGS, BUTTONS & MECHANISMS

PERSONNALISATION SANS LIMITES : PLATINES, BOUTONS ET MÉCANISMES

- Up to 5 buttons on a single panel and 25 buttons on a quintuple panel

- Standard buttons available in plate finish

- 15 available coatings on solid brass panel (more on demand)

Options:

- Engraving
- Customizable buttons with other coatings
- LEDs can be used in replacement of one or several buttons (12V / 24V)
- Push-button mechanisms (dry contacts, relay / lighting module operated)

- Jusqu'à 5 boutons par platine simple et 25 boutons sur une platine quintuple

- Boutons standards disponibles en finition identique à celle de la platine

- 15 finitions disponibles sur platine en laison massif (autres sur demande)

En option :

- Gravure personnalisée
- Autres finitions disponibles pour les boutons
- Possibilité d'intégrer une ou plusieurs LEDs en remplacement de boutons (12V / 24V)
- Mécanismes bouton poussoir (libre potentiel, contact sec, fonctionne avec relais)

FULL COMPATIBILITY

PARFAITE COMPATIBILITÉ



All Luxonov ranges can be matched

Toutes les gammes Luxonov peuvent être associées

LUXONOV

COATINGS

LUXONOV HAS DEVELOPPED AN EXTENSIVE RANGE OF COATINGS

LUXONOV offers a truly unlimited choice of plates. While the iconic brass finishes are the most often used for the sublime patinas it permits, a broad choice of exotic skins or woods is also available for bespoke devices. All rare materials are selected according to strict rules for the preservation.

But that's not all. The client can also provide his own design. With this exclusive service, LUXONOV takes the personalization of already unique bespoke electrical apparels even further.

Entre personnalisation et finition, LUXONOV propose un choix illimité. Tandis que l'iconique laiton reste un favori grâce aux sublimes patines qu'il permet, une palette de peaux et bois précieux est aussi disponible sur commande. Ces matériaux rares sont sélectionnés en parfait respect des réglementations internationales. Mais ce n'est pas tout. Les clients peuvent aussi soumettre leur propre design, ce qui permet aux produits LUXONOV de pousser plus loin le concept même du "sur mesure".



01 LM
Mirror Brass
Laiton Miroir



02 LB
Brushed Brass
Laiton Brossé



03 VO
Old Gold
Vieil Or



04 BM
Medium Bronze
Bronze Moyen



045 BZ
Matte Bronze
Bronze Mat



05 BR
Dark Glossy
Bronze
Bronze Noir



07 NM
Mirror nickel
Nickel miroir



08 NB
Brushed Nickel
Nickel Brossé



09 CH
Mirror Chrome
Chrome Miroir



10 OR
Gold
Or



11 OM
Matte Gold
Or Mat



12 NS
Microbilled Nickel
Nickel Microbillé



14 RO
Brushed Copper
Cuivre Brossé



15 LS
Microbilled Brass
Laiton Mircobillé



16 RAL
Lacquered
Laqué